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Het bewonerscomité Participatie IJsbaanterrein in Wormer doet 
een klemmend beroep op de gemeenteraad van Wormerland om 
komende dinsdag géén bedrag van 100.000 euro beschikbaar te 
stellen voor het haalbaarheidsonderzoek naar de verplaatsing 
van de tennisverenigingen naar de huidige natuurijsbaan. Het 
plan zorgt voor grote verdeeldheid in de buurgemeente. 

Het haalbaarheidsonderzoek loopt al meer dan twee jaar en bevindt zich nog steeds pas in 
fase twee van in totaal vijf fases en heeft al een ton opgeslokt, zien de tegenstanders.  In de 
afgelopen anderhalf jaar waren er behandelingen bij de provincie en in de gemeenteraad, 
waar bewoners hun bezwaren naar voren brachten, maar daar is volgens hen niets mee 
gebeurd. ‘Bij de door de bewoners in samenwerking met GroenLinks georganiseerde 
informatieavond op 19 april schitterde u allen door afwezigheid.’ Alleen de uit de POV-
fractie gestapte Gianni Hoovenstat liet zich zien en VV’er Gerard Rozemeijer, maar die 
laatste ‘voornamelijk als buurtbewoner en niet als politicus’. 

Niet acceptabel 

De provincie heeft nog geen toestemming voor een sportpark op de ijsbaan verleend, maar 
alleen een ontheffing van het Bijzonder Provinciaal Landschap om op het terrein een 
groter clubgebouw en padelwanden tot vier meter hoog toe te staan, waarbij de regels van 
het BPL overeind moeten blijven. De tegenstanders laten nu al weten een 
bestemmingswijziging of een verleende omgevingsvergunning te zullen aanvechten. Dat 



het plan ook voorziet in nieuwe woningen op de vrijkomende locatie is volgens hen een 
drogreden om het plan uitgevoerd te krijgen, omdat ‘Wormerland reeds ruimschoots 
voldoet aan haar woningbouwopdracht’. 
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Het bewonerscomité wijst er ook op dat de provinciale bestemming van het ijsbaanterrein 
‘stiltegebied’ heeft, waardoor er een maximale geluidsbelasting mag zijn van 35 decibel. 
Tennis heeft levert al 80 dB op en padel 86 dB, aldus het schrijven van het comité. ‘Op een 
tennispark is een dergelijke belasting misschien toegestaan, in een stiltegebied is dat 
verboden.’ Verder wordt gewezen op een windonderzoek dat uitwees dat het gebied een 
slecht windklimaat heeft voor tennis. Bovendien: nu zijn er geen hogere omheiningen 
toegestaan dan één meter en de lichtmasten dienen na het winterseizoen platgelegd te 
worden vanwege de landelijke uitstraling en de weidevogels. Dat alles gaat dus drastisch 
veranderen. 

Petitie 

Het plan van GroenLinks om het ijsbaanterrein met rust te laten en een tennispark uit te 
breiden aan de Spatterstraat moet volgens de protesterende Wormerlander serieus in 
ogenschouw worden genomen, al was het maar omdat ook alle natuurorganisaties 
tegenstander zijn van het plan. Woordvoerder Karst Bootsma spreekt dinsdagavond 
tijdens de raadsvergadering nog in over dit heikele thema. Critici kunnen dat ook laten 
weten door een petitie te tekenen. 

 
 


